
 
 

Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: Torsdag d. 26. august 2021 

Tid: 17.00 – 19.00 

Sted: afd. Mogenstrup 

 

Tilstede: Heidi Nonbo, Anders Rostgaard Birkmann, Karen Berner Skipper, Camilla Nerup, Sine Stricker 

Jakobsen, Nina Lise, Trine Ulrik Aaby Toftlund, Charlotte Nielsen, Rikke Næstholdt, Abed el Aziz Tabbara 

(9.C), Magnus Koch Lyngby Sørensen (9.C) Søren Holm Christensen og Bo Hauge Laursen 

 

Afbud: Nina Lise 

Fraværende: 

 

Referat: Søren Holm Christensen 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

Referat:  

- Godkendt 

 

2. Velkomst og præsentation af suppleant og bestyrelse 

- Trine Ulrik Aaby Toftlund er tråd ind i skolebestyrelsen, som suppleant for Charlotte Roest, der  

træder ud 

- Abed og Magnus - begge 9 C - er valgt som elevrådsrepræsentanter  

 

3. Punkter til eventuelt 

Referat: 

- Punkter fra opstart forældremøder 

- Forplejning ved skolebestyrelsesmøderne 

 

4. Nyt fra elevrådet 

(10 min) 

Referat: 

Mogenstrup:  

- Elevrådet har et ønske om at få videoovervågning af det overdækkede cykelskur (v. musiklokale 

pavillion) på afdeling Mogenstrup, da der opleves en del hærværk på cyklerne.  

- Elevrådet ønsker at mobilreglerne på skolen bliver taget op, men har ikke drøftet det nærmere 

endnu. Elevrådet opfordres til at invitere Maria/Bo med på næste elevrådsmøde, så punktet 

kan debatteres på elevrådsmødet.   



 
- Der er et ønsker om mere plads til knallertparkering, da der er flere og flere elever, der har fået 

knallert.  Skolen ser på, hvad der kan gøres.  

- Elevrådet har ønske om, at der er frikvartersaktiviteter på tværs af årgangene, udover de 

aktiviteter der foregår i hallen i den store pause. Ønsket sendes tilbage til elevrådet, som skal 

blive mere konkret på, hvad der ønskes og overveje elevrådets mulige rolle som arrangør.  

- Elevrådet har et desuden et ønske om, at der er flere vandposter på afdeling Mogenstrup og at 

vandposterne virker. Der bliver tjekket op, hvordan status er på afdelingen, samt en opfordring 

til at hvis eleverne opdager der er vandposter eller andet der er i stykker, at de ikke venter på 

elverådsmøde, men kontakter enten serviceafdeling eller Søren.     

 

5. Kort nyt 

(alle – 20 min) 

Referat:  

- Skolen er kommet godt i gang efter sommerferien og der er en god stemning på begge 

matrikler, hvor det at være tilbage til en hverdag uden Corna restriktioner kan mærkes positivt.  

- Centerchefen for børn og unge er stoppet og på nuværende tidspunkt vides ikke hvem der 

overtager afdeling.  

- Børne- og Skoleudvalget har i forbindelse med et forventet budgetunderskud for 2022 

foranlediget udarbejdelse af et sparekatalog inden for det samlede politikområde – og dermed 

indenfor centrene CBU og CDS. Sparekataloget indeholder 29 forslag. Kataloget er sendt i 

høring i diverse V-MED. Politikerne vil efter høring i MED beslutte hvilke forslag de vil pege på, 

hvorefter det bliver sendt til høring i bl.a. skolebestyrelserne.  

- Det har i år været svært for skolebestyrelsens medlemmer at deltage i alle forældremøder.  

 

6. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi/Anders – 15 min) 

Referat:  

- Der har været afholdt dialogmøde med Skole- og Børneudvalget hvor økonomien på skolerne 

blev debatteret, herunder udfordringer med 20.2 budget. Desuden blev Corona udfordringerne 

der har været på skolerne drøftet 

- Afventer næste mødeindkaldelse 

 

7. Budgetstatus 

(SHC – 5 min) 

 

Referat:  

- Vi kommer ud af skoleåret 20-21 med et overskud på ca. kr. 750.000. Det svarer til en 

forbrugsprocent på 98,9 % 

 

 
8.  Høring vedr. Trafikbestilling 2022 for kollektiv transport 

(BHL – 10 min) (se bilag) 

Referat:  



 
- Umiddelbart ser der ikke ud til at være den store forskel mellem nuværende bus/transport-

dækning og det der fremgår af høringsmaterialet. Skolen ønsker fortsat at der er flere afgange i 

skoletiden mellem afdelingerne. 

- Anders laver et udkast til høringssvar og sender det rundt til godkendelse i bestyrelsen 

 

9. Status skoleårets opstart 

(BHL – 5 min) 

Referat:  

- Se under kort nyt 

 

 

 

 

10. Status på bestyrelsens deltagelse i forældremøder 

( –  min) 

Referat:  

 

- I de klasser, hvor repræsentant fra bestyrelsen har deltaget ved forældremøde, har der ikke 

været noget generelt der skulle tages med til skolebestyrelsen. Der opleves en god stemning på 

opstartsforældremøderne på begge matrikler.  

 

 

11. Orientering om forhold vedr. skolens bygninger og udenoms arealer 

(SHC/BHL – 5 min) 

Referat:  

- SFO-lokaler på afdeling Afd. Mogenstrup er blevet færdige.   

- Der er blevet oprettet 2 nye klasselokaler i det gamle SFO køkken.  

- Det er blevet lavet et nyt mødelokale på afdeling Mogenstrup. 

- Den tidligere kantine ved Aula på Afd. Korskilde er blevet renoveret og lavet om til et 

læringsrum for eleverne. 

- De forskellige indkøb til legepladsen på Afd. Korskilde er sat op og er i brug. Desværre har det 

også medført en stigende grad af hærværk, hvor blandt andet knallerter på området er et 

problem. Politiet er inde over og der en løbende kontakt.   

 

 

 

12. Status på busser, transport og trafik 

(SHC/BHL – 5 min) 

Referat:  

- Elevrådet oplevere at bussen med afgang kl. 13.20 tit kører tidligere, så eleverne der slipper 

efter 5 lektion, ikke kan nå bussen. Ledelsen tjekker op på det.  

- Efter vores henvendelse i januar til kommunens afd. for trafik og ejendomme har de nu haft tid 

til at være ude og se på parkeringspladsen på Afdeling Mogenstrup. Kommunen arbejder videre 

med forslag om ændring af parkeringsforholdene og er gået i gang med at tegne på en plan 

baseret på Fladsåskolens ønske.  



 
 

13. Forslag om sanktioner hvis elever forlader skolen og går i fx Netto uden tilladelse 

(BHL– 10 min) 

 

Det er efter gældende regler, vedtaget i bestyrelsen, ikke tilladt for eleverne at forlade skolen og fx 

gå i Netto uden tilladelse fra ledelse/medarbejder. Da der er en tendens til at det i stigende omfang 

sker ønsker ledelsen følgende sanktionshieraki, der i så fald skal tilføjes Værdiregelsættes 

Foranstaltninger i forbindelse med ordensregler : 

 

1. Ved første forseelse gives en advarsel og hjemmet orienteres 

2. Ved anden og efterfølgende forseelse(r) hjemsendes efter orientering af hjemmet eleven for 

resten af skoledagen 

I forbindelse med indførelse af de foreslåede sanktioner vil ledelsen sørge for at forældre og ikke 

mindst eleverne orienteres herom, samt at ledelsen i en passende periode fysisk vil besøge 

dagligvarebutikkerne i nærområdet.  

Referat:  

 

- Forslaget vedtaget  

 

14. Evetuelt 

( – 5 min) 

Referat:  

- Der har været ønske fra en forælder om at der bliver servere morgenmad på skolen (fx 

havregryn). Skolebestyrelsen har drøftet forslaget og selvom man godt kan se de gode 

intentioner i forslaget, er holdning, at det ikke er skolens opgave. Der ud over tilbyder SFO 

morgenmad til de indmeldte børn.  

- Fremover vil der til skolebestyrelsesmøderne blive serveret en sandwich ell.lign. 

- Bad efter svømning:  Der bliver snakket om at flere og flere elever i udskoling ikke går i bad 

efter idræt. Ledelsen undersøger hos udskolingslærerne hvordan status er, da man som 

udgangspunkt skal i bad efter idræt. 

 

Kommende møder 

- Forslag/ønske: Velkomstfolder med kort over skolen -  eller anden løsning  

- Husk rundtur for bestyrelsen på afdelingerne i forbindelse med skolebestyrelsesmøderne bliver 

sat på dagsorden.  

 

Opsamlingspunkter 

- Nye skolebestyrelses medlemmer 

- SFO nye lokaler er færdigt.  

- Hærværk på begge matrikler 



 
 

 

Oversigt over bestyrelsesmøder 2021-2022 
26/08  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

06/10  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

23/11  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

17/01  mandag afd. Korskilde   kl. 19-21 

24/02  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

20/04  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

07/06  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

 


